

玩美云南

Slaginhaf

去有风的地方【无购物·无自费】

昆明 | 大理 | 沙溪古镇 | 丽江 | 香格里拉

新山直飞昆明

纯玩无购物

入住当地五星酒店

2+1 VIP豪华巴士

特别升级【丽江·御宴】乐舞相伴，宴遇千年——丽江首席全景沉浸式宫廷宴秀！

Day1 昆明：徽商国际酒店或同级（5钻）

新山 → 昆明

飞机餐

- 乘机抵达昆明，专业导游接机，入住酒店休息。
(航班：2205-0205(+1))

Day2 大理：清晨酒店或同级（5钻）

昆明—大理

早/午/晚

- 理想邦—圣托里尼（含上行电瓶车+网红打卡+洱海风光）：网红景点有中国圣托里尼之称，在这里我们特意安排了准备了【下午茶（一杯饮品+1-2款蛋糕或饼干+1款水果）】，浪漫从这里开始。
- 大理古城：中国历史文化名城，南诏国都城，感受历经千百年战乱却繁华依然的西南边陲市井文化。
- 洋人街：体验巴黎街头与白族古巷中西文化的结合。

Day3 丽江：官房花园酒店或同级（5钻）

大理→沙溪古镇→丽江

早/午/晚

- 沙溪古镇：《去有风的地方》电视剧拍摄地之一，游览在茶马古道上的辉煌历程穿过驻立千年的【玉津桥】后带入遥远的大海；【寺登四方街】依旧是沙溪的灵魂与核心，是沙溪商贸交易的地方，在这里可以感受千年的【古戏台】，可以漫步古街红砂石板，这一次的选择会心一笑，静静流淌的黑龙江见证了茶马古道明珠的兴衰，唯有天空一如既往。
- 世界文化遗产·丽江古城—四方街：打卡古城网红拍照点，体验小桥流水人家的人间仙境，依托三山而建的古城，与大自然产生了有机而完整的统一古城瓦屋，鳞次栉比，四周苍翠的青山，把紧连成片的古城紧紧环抱。

Day4 香格里拉：兰欧酒店或同级（5钻）

丽江→虎跳峡→香格里拉

早/午/晚

- 虎跳峡（不含上下扶梯）：世界上最深的峡谷之一，在这里您可以欣赏到咆哮的金沙江奔腾而下的震撼景色。
- 续前往消失的地平线——香格里拉。
- 独克宗古城：有着1300多年历史，是中国保存得最好、最大的藏民居群，也是茶马古道上的重镇，在这里您可以观赏各种藏式民居、寺庙、宝塔等，了解藏族文化。
- 龟山公园：和当地人一起转动巨大的转经筒祈福，祈愿平安降临，烦恼忧愁皆随风，为自己或亲朋好友祈福，或找一个有利位置，俯瞰整个古城全景。

Day5 丽江：官房花园酒店或同级（5钻）

香格里拉→丽江

早/午/晚

- 松赞林寺（含环保车）：有着小布达拉宫之名，云南规模最大的藏传佛教寺院，寺庙依山而建，采用独特的五层藏式雕镂建筑，集藏族造型艺术之大成，又有“藏族艺术博物馆”之称，在这里您可以领略藏传佛教文化，也可爬上山顶欣赏松赞林寺和拉姆央措湖全景。
- 纳帕海：三面环山，茫茫碧草像一块巨大的绿色地毯，草原牛马成群，骑上马儿肆意奔跑在草原上，目光所及之处美景尽收在眼底。

Day6 丽江：官房花园酒店或同级（5钻）

丽江

早/午/晚

- 玉龙雪山风景区（含大索道往返+区间车）：乘大索道从海拔3000米的草甸出发，穿越高大挺拔的各种松林杉树，到达4506米高的雪山冰川，站在观景台观看玉龙雪山“日照金山”奇观，欣赏大自然恩赐的美景。
- 甘海子（途径）：开阔的草甸，这里有地毯般的草地，它从西面玉龙雪山脚一直铺到很远的天边。
- 蓝月谷（含电瓶车）：游览“仙人遗田”之称的小九寨沟。
- 大型民族歌舞表演《印象·丽江》：一场真正意义上的荡涤灵魂的盛宴。

Day7 楚雄：云华国际酒店或同级（5钻）

丽江→大理→楚雄

早/午/晚

- 洱海生态廊道S湾（吉普车旅拍）：大理网红点，沿途欣赏苍山洱海美景在洱海生态廊道上，享受着“最大理”的惬意生活。以家庭为单位，每个家庭提供3-6张电子照片，赠送团队旅行30秒小视频。
- 彝人美食村（彝族家宴+彝族迎宾拦路酒+火打跳）：神圣图腾的彝人家宴从祭火大典·迎宾式开始，向远道而来的朋友们诉说本族的传奇故事。此外放开小酌，“大口喝酒，大块吃肉”的豪情。后跟随彝族人民来一场【祭火大典·篝火晚会】，让欢声笑语伴着您入眠。

Day8

楚雄→昆明

早/午/晚

- 大观楼、东西寺塔、金马坊：游览昆明的象征与地标。
- 南屏步行街：昆明市最繁华的商业街区。
- 9月底-10月底“大观楼金秋菊花展”（赠送项目）。

Day9 温馨的家

昆明 → 新山

飞机餐

- 根据航班时间，前往机场，结束美好之旅（航班：0305-0705）



团费包含：往返机票+税费+20公斤行李额+飞机餐，7晚酒店住宿（双人标准间）含早餐，行程中所列午餐和晚餐，行程用车，中文导游服务+基本小费，景点门票。

团费不含：可选项目，行李小费，个人消费以及未提及的其他旅游或活动。

9 D 7 N

Perfect Yunnan – Escape to Serenity No Shopping Tour, No shopping stop

DIRECT FLIGHT FROM JOHOR BAHRU TO KUNMING

Kunming / Dali / Shaxi Ancient Town / Lijiang / Shangri-La



NO SHOPPING STOP



LOCAL 5-STAR HOTELS



2+1 VIP LUXURY COACH

Special Upgrade: [Lijiang Royal Feast] - A Dance and Feast Through a Thousand Years

Day1  Huishang International Hotel Kunming or similar (Local 5-Star)

Johor Bahru → Kunming 

● Gather at Senai International Airport and take the chartered flight to Kunming. Upon arrival, you will be greeted by local guide and checked in to your hotel.
(Flight: 22:05 - 02:05 (+1))

Day2  Dali Qingchen Hotel or similar (Local 5-Star)

Kunming → Dali

 Breakfast / Lunch / Dinner

- **Ideal Land - Santorini of China** (including electric buggy ride + photo spots + Erhai Lake views): A popular Instagram-worthy location known as the "Santorini of China." We've specially arranged Afternoon Tea (includes one drink, 1-2 pastries or cookies, and fresh fruit) — a romantic start to your Dali experience.
- **Dali Ancient Town**: A famous historical and cultural city, once the capital of the ancient Nanzhao Kingdom. Wander through centuries of preserved southwestern charm and lively local culture.
- **Foreigner Street**: Stroll through a fusion of Western flair and Bai ethnic heritage, like stepping between Parisian alleys and traditional Chinese lanes.

Day3  Guanfang Garden Hotel Lijiang or similar (Local 5-Star)

Dali → Shaxi Ancient Town → Lijiang

 Breakfast / Lunch / Dinner

- **Shaxi Ancient Town**: A filming location of the popular drama "Meet Yourself", Shaxi is a shining relic on the ancient Tea Horse Road. Cross the thousand-year-old Yujin Bridge and let your imagination wander to distant oceans. Visit Sidian Square, the heart and soul of Shaxi, once a bustling trade hub. Admire the time-worn Ancient Opera Stage, stroll along the red sandstone alleys, and feel history unfold by the quietly flowing Heihui River — unchanged under the eternal sky.
- **Lijiang Ancient Town (Sifang Street)** - A UNESCO World Cultural Heritage Site: Explore one of China's most picturesque ancient towns, built among three mountains and interwoven with canals and cobbled lanes. Capture stunning photos at popular check-in spots, and experience the charm of "bridges over streams, homes under peaks." The tiled rooftops blend seamlessly with the surrounding green mountains, creating a natural and harmonious unity.

Day4  Lan'ou Hotel Shangri-La or similar (Local 5-Star)

Lijiang → Tiger Leaping Gorge → Shangri-La

 Breakfast / Lunch / Dinner

- **Tiger Leaping Gorge** (excludes shuttle lift service): One of the deepest gorges in the world. Witness the awe-inspiring sight of the roaring Jinsha River (upper Yangtze) as it crashes through the narrow ravine.
- **Continue the journey to the fabled Shangri-La, the "Lost Horizon" of legend.**
- **Dukezong Ancient Town**: With over 1,300 years of history, Dukezong is the best-preserved and largest Tibetan residential cluster in China, once a key hub along the Tea Horse Road. Explore traditional Tibetan architecture, temples, and pagodas while gaining insights into rich Tibetan culture.
- **Turtle Hill Park**: Join locals in turning the giant prayer wheel to seek blessings of peace and happiness. Take a quiet moment to send prayers for yourself and your loved ones, or find a scenic spot to enjoy a panoramic view over the ancient town.

Day5  Guanfang Garden Hotel Lijiang or similar (Local 5-Star)

Shangri-La → Lijiang

 Breakfast / Lunch / Dinner

- **Songzanlin Monastery** (includes eco-shuttle service): Known as the "Little Potala Palace," this is the largest Tibetan Buddhist monastery in Yunnan. Built along the mountainside in a distinctive five-story Tibetan architectural style, it's a masterpiece of Tibetan artistry and often referred to as a "Tibetan Art Museum." Here, you'll gain a deeper understanding of Tibetan Buddhism and can hike to

a hilltop for breathtaking views of the monastery and Lake Lamuyangcuo.

- **Napa Lake Grassland**: Surrounded by mountains, this vast alpine meadow is like a giant green carpet. Herds of yaks and horses roam freely, and you can ride horseback across the plains as far as the eye can see, taking in the wild, unspoiled beauty of Shangri-La's landscape.

Day6

 Guanfang Garden Hotel Lijiang or similar (Local 5-Star)

Lijiang

 Breakfast / Lunch / Dinner

- **Jade Dragon Snow Mountain Scenic Area** (includes round-trip cable car & shuttle): Take the large cable car from alpine meadows at 3,000 meters, ascending through dense pine and fir forests to reach the glacier at 4,506 meters. From the viewing platform, witness the breathtaking phenomenon of "Sunlight on the Snowy Peak", and marvel at the grandeur of this natural wonder. Ganhaizi Grassland (drive-through): A vast open meadow stretching like a green carpet from the foot of Jade Dragon Snow Mountain toward the distant horizon.
- **Blue Moon Valley** (includes electric buggy): Known as the "Fairy's Terraced Field" and often called a miniature Jiuzhaigou, this serene valley enchants with turquoise waters and ethereal landscapes.
- **Impression Lijiang - Grand Ethnic Cultural Show**: An unforgettable live performance set against the backdrop of Jade Dragon Snow Mountain. This soul-stirring celebration of local culture and heritage is a true visual and emotional feast.

Day7

 Chuxiong Yunhua International Hotel or similar (Local 5-Star)

Lijiang → Dali → Chuxiong

- **Erhai Ecological Corridor S-Bay (Jeep Tour & Photoshoot)**: A popular Instagram spot in Dali, where you can enjoy stunning views of Cangshan Mountain and Erhai Lake. Take in the leisurely lifestyle along Erhai's Ecological Corridor. Each family receives 3-6 digital photos, plus a 30-second group travel video.
- **Yi People's Gourmet Village (Yi Ethnic Family Feast + Welcoming Drink + Fire Jumping Ceremony)**: Start with a sacred fire worship ceremony, where Yi people share their legends and stories with guests. Enjoy a hearty meal, indulging in the bold Yi tradition of "drinking freely and eating heartily." Later, join in a lively fire festival and bonfire party, where laughter and joy will carry you into the night.

Day8

Chuxiong → Kunming

 Breakfast / Lunch / Dinner

- **Daguan Pavilion, East & West Pagodas, and Jinmafang**: Visit the iconic landmarks of Kunming, including the famous Daguan Pavilion, the East & West Pagodas, and the historic Jinmafang Archway.
- **Nanping Walking Street**: Explore Kunming's most bustling commercial district, known for its lively atmosphere and vibrant shopping scene.
- **Golden Autumn Chrysanthemum Exhibition** at Daguan Pavilion (only available group dep on late September to October)

Day9

Kunming → Johor Bahru



- Transfer to airport for the flight back home. (Flight: 0305 - 0705)



Tour Fee Includes:

Round-trip air ticket+taxes+20KG baggage+MOB, 7nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.

Tour Fee excludes:

Optional items, Luggage tips, Personal expenses and the other tours or activities not mentioned.